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Natuurlijk wil ik als ( ex) fokker en vooral liefhebber reageren.
Ik heb naast mijn 2 sphynxen , een kortharige kat, een maine coon en een ragdoll. De sphynxen
zijn al even met pensioen/ gesteriliseerd. De bedoeling was weer een keer een blote billen poes
te kopen om daar mee verder te fokken, mijn heerlijke hobby.
Ik overdrijf absoluut niet als ik zeg dat ik tranen gelaten heb om het onterechte besluit betreft de
sphynxen. Er klopt nl praktisch niets van de redenen die opgesomd worden.   Natuurlijk heeft elk
ras wel wat en zelfs de huis tuin en keukenkatjes kunnen ook ziek worden.
Het enige wat zou kunnen kloppen is dat er sphynxen zijn die t eerder koud hebben dan een
andere kat. Veel mensen zorgen er voor dat er lekkere mandjes zijn of, vreselijk , de beestjes
kleren aantrekken. Ik denk wel eens dat mensen dat eerder doen omdat ze het leuk vinden dan
vanwege de temperatuur van de kat.
Door de jaren heen heb ik naast mijn eigen sphynxen bij collegafokkers of liefhebbers genoeg
sphynxen gezien. Met de hand op mijn hart ; ik heb niets van de opsommingen die genoemd
worden over sphynxen, meegemaakt of van gehoord.
Natuurlijk ben ik geen dierenarts die sphynxen in de praktijk hebben. Ik maak gebruik van 3 en
soms 5 verschillende dierenartsen. Unaniem zeggen zij , zelfs een cardioloog die pas mijn
ragdoll getest heeft, dat ze het overdreven vinden en dat men zich beter op echt zieke
toestanden kunnen concentreren. Voorbeelden genoeg zoals o.a.  de  platsnuiten bij honden en
katten, handelaren( die maar keer op keer een waarschuwing krijgen en gewoon doorgaan met
hun praktijken).
Net als bij mensen verbrandt de ene kat wel en de andere niet in de zon. Het levende bewijs
loopt hier in huis; de sphynxen verbranden niet, de harige kat van de buren heeft een neus die
onder de korsten èn vergroeiingen zit en oren die bewerkt lijken te zijn met een kartelschaar.  
Wat ik ook goed kan vergelijken hier is t wel of niet aanwezig zijn van snorharen.  Absoluut NUL
verschil. Met niets. Vanmiddag bedacht ik me nog dat de maine coon onhandiger is met een
snoepje van mijn hand pakken dan de snorloze meiden hier.
Ze zijn niet eerder ziek of zieker dan katten met snorharen of vacht.
Fokkers doen juist hun best om hun geliefde ras zo gezond mogelijk te houden. Natuurlijk zijn er
uitzonderingen maar dat zijn broodfokkers. Ik zal mijn gedachten wat ik met dat soort mensen
zou willen doen , voor me houden.
Het onderzoek naar het wel en wee van de sphynxen is verre van eerlijk en uitgebreid.
Niks geen gedegen onderzoek naar veel meer sphynxen in NL, maar gewoon maar wat
roeptoeteren vanwege de 1,5 sphynx die wel wat mankeerde, die wel verbrand was, of die wel
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een snotneus had. Precies zoals elke kat kan hebben.
Het maakt me naast enorm verdrietig ook machteloos en woedend. Ik kan zeer slecht tegen
onrecht. En ja, u kent mij niet dus ik kan best zomaar wat zeggen. Misschien was ik zo’n
broodfokker . Denk trouwens dat broodfokkers hun dieren niet  bij hen thuis oud laten worden….
De onmacht en woede, dat er een dierenarts is bij een praktijk in Waalwijk, die cliënten gaat
verraden, heb er geen ander woord voor, en er voor zorgt dat 8 weken oude kittens bij hun
moeder vandaan gehaald worden.  Wat voor een zieke geest heb je dan? Sorry, niet netjes van
me, maar ik hou me nog enorm in.
Kittens die normaal tot 13-14 weken bij de moeder blijven, die laat je met 8 weken in beslag
nemen??? Dan laat je een moederpoes radeloos achter met volle melklijsten? Dan ben je gewoon
ziek in je hoofd.
Kittens die al geboren waren toen t verbod nog niet ingegaan was. Het is een pure razzia wat er
gebeurt.
En waar blijven de in beslag genomen kittens? Worden die in een pension pf asiel gezet? Zouden
ze dan spontaan oplossen zodat er in ieder geval al een stel dood zijn?
Ik zou de mensen die dit allemaal bedacht hebben, die weigeren toe te geven dat er geen goed
onderzoek gedaan is, zo graag uitnodigen om hier op de koffie te komen en eens open en eerlijk
beoordelen of er een verschil te zien is tussen de katten hier met en zonder snorharen. Dat doet
natuurlijk geen kip, heb ook grote twijfels of alle berichten, dus ook mijn bericht, wel echt
gelezen worden. Denk het niet, want dat kost meer tijd dan een eerlijk onderzoek doen. Maar als
men een beetje ballen heeft, doet men dat wel en heeft men zelfs het lef om bij mij thuis te
komen observeren. Men kan dan met goed fatsoen niets anders concluderen dat er geen
onderscheid te maken is betreft de snorharen, hun lekkere blote velletje, ze zijn trouwens niet
helemaal kaal, een sphynx heeft een donsvachtje. Maar dat weten de “ geleerden” best wel,
want als je echt goed onderzoek doet, dan heb je dat gezien.
Ik hoop met heel mijn hart dat alle onzin over de sphynxen herzien wordt en we kunnen blijven
genieten van deze clowntjes, want ze zijn zo ontzettend leuk.

Met vriendelijke groet,

Verzonden vanuit Outlook voor iOS
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